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Zápis č. 5 (75) z řádného zasedání Akademického senátu FIT VUT 
v Brně konaného dne 19. 4. 2011 
  

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:   Matoušek, Kotásek, Fučík, Burgetová, Zbořil, Hrubá, Koranda, Kandrik, 
Šímová, Čecho 

Omluveni:  Sekanina, Lampa, Černocký  

Hosté:   Zendulka, Bouša, Křena, Hanáček, Schwarz 

 

Program: 
1. Schválení programu jednání  

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání  

3. Předložení návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT VUT v Brně v roce 
2011, projednání a případné schválení návrhů na uvolnění finančních prostředků 
v době rozpočtového provizoria pro vyplacení prospěchových stipendií a mzdových 
prostředků (děkan doc. Zendulka a proděkan a tajemník Ing. Bouša) 

4. Projednání a případné schválení Výroční zprávy FIT VUT v Brně za rok 2010 (děkan 
doc. Zendulka, proděkan doc. Zemčík) 

5. Různé (informace z Rady VŠ - diskuze o návrhu nového VŠ zákona, stanovisko AS 
FIT k návrhu, informace z AS VUT) 

6. Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

 
Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Matoušek. Na úvod řádného zasedání Akademického senátu 
FIT přivítal všechny přítomné členy a hosty senátu. 

Ad 1) Schválení programu jednání 

Dr. Matoušek stručně informoval členy AS o výše navrženém programu jednání a nechal o něm 
hlasovat.  

Hlasování 1 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil návrh programu jednání AS FIT 19. 4. 2011 bez připomínek.  
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Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 4 (74) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 8. 3. 2011 nebyly žádné 
připomínky.  

3) Předložení návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT VUT v Brně v roce 
2011, projednání a případné schválení návrhů na uvolnění finančních prostředků 
v době rozpočtového provizoria pro vyplacení prospěchových stipendií a mzdových 
prostředků (děkan doc. Zendulka a proděkan a tajemník Ing. Bouša)  

Děkan doc. Zendulka předložil AS FIT návrh na rozdělení finančních prostředků na FIT VUT 
v Brně pro rok 2011, který zpracoval tajemník Ing. Bouša ve spolupráci s ekonomickým 
oddělením fakulty.  

Dr. Matoušek předal slovo tajemníkovi Ing. Boušovi, který na úvod sdělil informace k rozpočtu 
VUT na rok 2011 a následně seznámil členy senátu s předloženým návrhem na rozdělení 
finančních prostředků na FIT VUT v Brně pro rok 2011 a podal k jednotlivým 
položkám  podrobný komentář. Dr. Matoušek poděkoval panu tajemníkovi za prezentaci 
návrhu. 

Dr. Matoušek předal slovo doc. Zbořilovi, zastupujícímu předsedovi Ekonomické komise AS 
FIT, aby se vyjádřil k předloženému návrhu. Návrh obdrželi členové EK s předstihem, ostatní 
členové před dnešním zasedáním. 

EK AS FIT požaduje, aby jí byla co nejdříve předložena Výroční zpráva o hospodaření v roce 
2010 dle skutečného čerpání (ve stejné podobě jako je předkládán návrh na rozdělení 
finančních prostředků na FIT VUT v Brně na rok 2011). 

EK AS FIT nemá po zodpovězení dotazů a zapracování drobných připomínek k návrhu 
námitky a doporučuje jej k případnému schválení na příštím zasedání AS FIT. Rozpočet je 
vyvážený. 

Případné připomínky k návrhu rozpočtu FIT je možné směrovat na doc. Zbořila.  

Ing. Bouša požádal AS FIT o odsouhlasení uvolnění prostředků v rozpočtovém 
provizoriu na výplatu prospěchových stipendií (dle výsledků zimního semestru 
akademického roku 2010/2011) ve výši cca 1.600.000 Kč a mzdových prostředků FIT 
s účinností od 1. 4. 2011 s doplatkem od 1. 1. 2011, mzdové prostředky budou upraveny 
v souladu s vnitřním předpisem děkana. Objem mzdových prostředků z dotací vyčleněných 
v rozdělení finančních prostředků na rok 2011 v objemu 70.404.600 Kč se oproti roku 2010 
nemění. 

Dr. Matoušek nechal hlasovat o návrhu na uvolnění finančních prostředků pro výplaty 
prospěchových stipendií ve výši cca 1.600.000 Kč. 

Hlasování 2 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2  

AS FIT projednal a schválil návrh na uvolnění finančních prostředků v době rozpočtového 
provizoria pro vyplacení prospěchových stipendií ve výši cca 1.600.000 Kč. 

Dále dr. Matoušek nechal hlasovat o druhém návrhu na uvolnění mzdových prostředků FIT 
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v době rozpočtového provizoria s účinností od 1. 4. 2011 s doplatkem od 1. 1. 2011 s tím, že 
mzdové prostředky budou upraveny v souladu s vnitřním předpisem děkana. 

Hlasování 3 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 3  

AS FIT projednal a schválil návrh na uvolnění mzdových prostředků FIT v době rozpočtového 
provizoria s účinností od 1. 4. 2011 s doplatkem od 1. 1. 2011 s tím, že mzdové prostředky 
budou upraveny v souladu s vnitřním předpisem děkana. 

 

Ad 4) Projednání a případné schválení Výroční zprávy FIT VUT v Brně za rok 2010 
(děkan doc. Zendulka, proděkan doc. Zemčík) 

Dr. Matoušek předal slovo panu děkanovi doc. Zendulkovi, který předložil AS FIT návrh 
Výroční zprávy FIT VUT v Brně za rok 2010, který zpracoval proděkan doc. Zemčík ve 
spolupráci s oddělením vnějších vztahů. Návrh obdrželi členové senátu předem elektronicky.  

K předloženému návrhu nebyly podstatné připomínky, pouze návrhy na drobné úpravy: 

- str. 5, počet zapsaných studentů v akademickém roce 2010/2011 v BSP a celkový 
počet studentů dle uvedené tabulky zřejmě neodpovídá, 

- Vysvětlení použitých zkratek, str. 7: 

původní znění: 

- DRH – bakalářský studijní program Krátkodobé hostující studium doktorské, obor 
Informační technologie  

správné znění: 

- DRH – doktorský studijní program Krátkodobé hostující studium, obor Informační 
technologie 

- II.5. Akademický senát, str. 25 (4. odstavec): 

 původní znění: 

- Nový způsob zkoušení bude poprvé použit v zimních semestru akademického roku 
2010/2011. 

správné znění: 

- Nový způsob zkoušení byl použit v zimních semestru akademického roku 
2010/2011. 

Dr. Matoušek nechal o výše uvedeném návrhu hlasovat s tím, že do návrhu budou zapracovány 
zmíněné připomínky. 

Hlasování 4 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 4  
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AS FIT projednal a schválil návrh Výroční zprávy FIT VUT v Brně za rok 2010 v předloženém 
znění a po zapracování připomínek.  

Schválený dokument bude zveřejněn na úřední desce fakulty a jako příloha č. 1 tohoto zápisu.  

Ad 5) Různé (informace z Rady VŠ – diskuze o návrhu nového VŠ zákona, stanovisko 
AS FIT k návrhu, informace z AS VUT) 

Dr. Křena podal členům senátu informace z jednání Rady VŠ, zejména k novelizaci VŠ zákona 
a zásad a pravidel financování veřejných VŠ pro rok 2012.  

Dr. Křena také informoval o výsledcích Mezinárodního auditu VaV týkající se metodiky RIV. 
Podle auditu je tento systém nevyhovující. Návrh je použít vytvořit oborová měřítka hodnocení 
výsledků VaV. Zpráva o auditu je přístupná na WWW stránkách MŠMT na 
http://www.msmt.cz/strukturalni-fondy/ipn-pro-oblast-terciarniho-vzdelavani-vyzkumu-a-vyv
oje/mezinarodni-audit-vedy-vyzkumu-a-inovaci/soubory-ke-stazeni . 

Doc. Hanáček, předseda Akademického senátu VUT, seznámil členy senátu s aktuálními 
informacemi z jednání AS VUT 19. 4. 2011, rozpočet VUT zatím nebyl schválen, je předložen 
k projednání v Ekonomické komisi AS VUT. AS VUT vyhlásil volby do senátu. Pro fakulty 
z toho vyplývá najmenovat svého zástupce do volební komise, volby budou v říjnu 2011. 

Další informace jsou dostupné na www stránkách AS VUT.  

Ad 6) Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

Příští řádné zasedání AS FIT je plánováno na květen/červen 2011.  
 
 

 

Zapsala: Eva Durániková, DiS. 

 

Verifikovali:  

Ing. Petr Matoušek, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Ing. Petr Lampa, předseda Komory akademických pracovníků AS FIT 

Karel Koranda, předseda Studentské komory AS FIT v.r.   


